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Or.0012.1.4.2020 
 

 

 

 

Protokół Nr 14/20 
wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji 

Rozwoju Lokalnego i Budżetu oraz Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie 

w dniu 25 sierpnia 2020 r. 
 

 

 

Wspólne posiedzenie w/w Komisji działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie odbyło 

się w Miejsko Gminnym Ośrodku Kultury w Drohiczynie i trwało od godz. 900 do godz. 1120. 

 

 

Ad. l. 
 

Posiedzeniu przewodniczyła Stanisława Urbańska - Przewodnicząca Komisji Rozwoju 

Lokalnego i Budżetu. Prowadząca dokonała otwarcia posiedzenia, powitała wszystkich 

zebranych radnych, p. A. Chrzanowską – Laszuk – Skarbnik Gminy, p. W. Borzyma - 

Burmistrza Drohiczyna, p. R. Konobrockiego – Sekretarza Gminy. 

 

Radni obecni na posiedzeniu (listy obecności w załączniku nr 1). 

 

Komisja Rewizyjna 

1. Waldemar Żero 

2. Tadeusz Niemyjski 

3. Antoni Zagubień     
 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

1. Andrzej Miłkowski 

2. Radosław Sorokosz 

3. Leon Buśko 

 

Komisja Rozwoju Lokalnego i Budżetu 

1. Stanisława Urbańska   

2. Urszula Tomasik 

3. Wojciech Wojtkowski 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

1. Andrzej Kosiński 

2. Barbara Pogorzelska 

3.   Małgorzata Sierociuk 

4. Jan Kobus 

5. Józef Daniluk 
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Ad. 2. 

Przewodnicząca posiedzenia zapoznała zebranych z porządkiem wspólnych obrad Komisji, 

który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad oraz protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Raport o stanie Gminy Drohiczyn, w tym debata nad raportem. 

4. Opiniowanie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy na rok 2020, 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2020 – 

2029, 

c) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy za 2019 r., 

d) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko Gminnego Ośrodka 

Kultury w Drohiczynie za 2019 rok, 

e) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Drohiczynie za 2019 rok, 

f) udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Drohiczyna, 

g) udzielenia Burmistrzowi Drohiczyna absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

2019 r., 

h) zmian w organizacji wspólnej obsługi samorządowych jednostek organizacyjnych 

Gminy Drohiczyn, 

i) przyjęcia do realizacji projektu pod nazwą “SOWA – Społeczność, 

Organizowanie, Współdziałanie, Angażowanie”, 

j) określenia zasad i rozmiarów zniżek nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w szkole, 

k) planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Drohiczyn, a także granice obwodów publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Drohiczyn, a także inne organy od dnia 1 września 

2020 r., 

l) powierzenia uprawnień Burmistrzowi Drohiczyna, 

m) poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

n) ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Drohiczyn, 

o) przyjęcia do realizacji projektu pod nazwą „Rewitalizacja części miejscowości 

Drohiczyn”, 

p) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

5. Wolne wnioski. 

6.  Zamknięcie obrad. 

 

Przewodnicząca posiedzenia S. Urbańska poddała pod głosowanie powyższy porządek obrad: 

 za przyjęciem porządku - 15 osób, 

 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się - nie było. 

W głosowaniu jawnym członkowie komisji przyjęli porządek posiedzenia jednogłośnie. 
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Przewodnicząca poinformowała członków komisji o wyłożonym protokole z poprzedniego 

posiedzenia komisji w dniu 19.05.2020 r. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, czy są uwagi do protokołu. 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie powyższy protokół: 

 za przyjęciem protokołu – 15 osób, 

 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się – nie było. 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły protokół z poprzedniego posiedzenia komisji 

jednogłośnie. 

 

 

Ad. 3. 

 

Sekretarz poinformował zebranych, że nie wpłynął jak do tej pory żaden wniosek od 

mieszkańców, uprawniający do udziału w debacie nad raportem o stanie Gminy Drohiczyn za 

rok 2019 (zał. nr 2). 

 

Następnie radni wnieśli uwagi dotyczące raportu, które zostaną uwzględnione. 

Przewodniczący posiedzenia podziękował radnym za zabranie głosu. 

 

Ad. 4. 

 

a) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. A. Chrzanowską 

- Laszuk odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Drohiczyn na rok 

2020. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały (zał. nr 3). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

b) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. A. Chrzanowską 

- Laszuk odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Drohiczyn na lata 2020-2029. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały (zał. nr 4). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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c) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. A. Chrzanowską 

- Laszuk odnośnie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2019 r. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały (zał. nr 5). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

d) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. A. Chrzanowską 

- Laszuk odnośnie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury w Drohiczynie za 2019 rok. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały (zał. nr 6). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

e) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. A. Chrzanowską 

- Laszuk odnośnie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Miejsko Gminnej Biblioteki Publicznej w Drohiczynie za 2019 rok. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały (zał. nr 7). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

f) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania 

Burmistrzowi Drohiczyna. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 8). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

g) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. A. Chrzanowską 

- Laszuk odnośnie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Drohiczyna 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2019 r., 

Skarbnik omówiła projekt uchwały (zał. nr 9) oraz odczytała otrzymane z Regionalnej Izby 
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Obrachunkowej opinie, które zatwierdzają wykonanie budżetu za rok 2019.. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

h)  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian w organizacji wspólnej obsługi 

samorządowych jednostek organizacyjnych Gminy Drohiczyn. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 10). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

i)  

 

Przewodnicząca posiedzenia S. Urbańska omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia do 

realizacji projektu pod nazwą “SOWA – Społeczność, Organizowanie, Współdziałanie, 

Angażowanie” (zał. nr 11). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

j)  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie określenia zasad i rozmiarów zniżek 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkole. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 12). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

k)  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Drohiczyn, a także granice obwodów publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Drohiczyn, a także inne organy od dnia 1 

września 2020 r. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 13). 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 
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Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

l)  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie powierzenia uprawnień Burmistrzowi 

Drohiczyna. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 14). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

m) 

  

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie poboru opłaty skarbowej w drodze 

inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 15). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

n)  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa 

w Gminie Drohiczyn. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 16). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

o) 

 

 Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna, p. W. 

Borzyma odnośnie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pod nazwą 

„Rewitalizacja części miejscowości Drohiczyn”. 

Burmistrz omówił projekt uchwały (zał. nr 17). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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p)  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna, p. W. Borzyma 

odnośnie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

Burmistrz omówił projekt uchwały (zał. nr 18). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Sekretarz poinformował, że w związku z przekształceniem Szkoły Podstawowej w 

Śledzianowie w Szkołę Podstawową im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Drohiczynie Filia w 

Śledzianowie, należy zmienić w Statucie Gminy Drohiczyn załącznik mówiący o wykazie 

jednostek organizacyjnych. Zatem do porządku obrad jako podpunkt q) wprowadza się projekt 

uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Drohiczyn. 

Sekretarz szczegółowo omówił w/w projekt (zał. nr 19). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 

Ad. 5. 

 

Radna Tomasik zapytała czy zakupiony katamaran zostanie uruchomiony jeszcze w tym roku? 

Burmistrz odpowiedział, że będzie to w następnym sezonie turystycznym, czyli w roku 2021. 

Radny Wojtkowski powiedział o konieczności usunięcia gałęzi na ulicy Jaćwieży oraz o 

utwardzeniu nawierzchni na ulicy Słowackiego. 

Burmistrz powiedział, że zostanie to przekazane do wykonania w najbliższym czasie. 

 

O godz. 1045 obrady opuścili radny Sorokosz, radna Tomasik oraz radny Wojtkowski. 

 

Burmistrz poinformował o podpisanym liście intencyjnym z firmą WORD. 

Marian Rogowiec poinformował, że członkowie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych oraz Komisji Rozwoju Lokalnego i Budżetu, w składzie A. Kosiński, B. 

Pogorzelska i U. Tomasik, w dniu 23.07.2020 r. dokonali przeglądu miasta Drohiczyn, a 

protokół przekazali do Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

Następnie M. Rogowiec odczytał pismo od mieszkańców ulicy Biskupa Władysława 

Jędruszuka, w sprawie zamontowania progu zwalniającego. 

Burmistrz zaprosi wszystkich na Rekonstrukcję bitwy polsko-bolszewickiej, która odbędzie się 

w dniu 13 września 2020 r., w Chutkowicach o godz. 1300. 

 

Ad. 6. 

 

Wobec wyczerpania tematów Przewodnicząca wspólnego posiedzenia komisji radna Urbańska  

zamknęła posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
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Przewodniczący Komisji: 

Komisji Rewizyjnej……………………………………………………………........................... 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji…………………………………........................................... 

Komisji Rozwoju Lokalnego i Budżetu……………………………............................................. 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych……………………………………….... 

 

 

Protokołowała: 

Marta Nielipińska 


